
 

 

Concept verslag ALV kring Postcoderoos Zon op Andermans Dak 

donderdag 11 mei 2023 om 20.00 uur 
 

 
Aanwezig:   27 deelnemers incl. Kringbestuur ZoaD. 
Datum: Dinsdag 11 mei 2023, 20.00 uur  
Locatie:  Ontmoetingskerk 
 
1. Opening 
Arjan te Raa, voorzitter van het kringbestuur ZoaD, opent de vergadering en heet 
iedereen van harte welkom. Op verzoek wordt het kringbestuur voorgesteld aan de 
deelnemers van de vergadering. 

.  
2. Agenda 
Geen wijziging op de agenda 
Mededeling: Geen mededelingen.. 

 
3. Verslag ALV Kring ZoaD,  dd. 3 mei 2022 
Er zijn kleine opmerkingen, het aangepaste verslag is goedgekeurd en daarmee 
definitief. 

 
4. Opwek dakprojecten. 
Ton Koedooder presenteert de opbrengstgrafieken over het jaar 2022, van de 6 
daken. 
De opgewekte energie van: 
Ontmoetingskerk, Slangenburg 3:    52.928 kWh 
Pullen, Wieldrechtseweg 32 en 34:  146.108 kWh 
Papendrecht, Burg. Keijzerweg 110:  161.022 kWh 
Maria Montessorilaan 3:    169.044 kWh 
Stadsdepot, Jade 400:      72.627 kWh 
  

 
In het algemeen kan worden gezegd dat 2022 een zeer goed en zonnig jaar was, 
vooral de opbrengst in het voorjaar en juli en augustus produceerden alle installaties 
beduidend meer stroom dan in het voorgaande jaar. 
 
De Ontmoetingskerk is eind maart 2022 in bedrijf gegaan. De getoonde productie is 
een opgave over een periode van 9 maanden. 
Op de gepresenteerde grafiek van de Ontmoetingskerk is af te lezen dat de productie 
van de PV-installatie achter blijft t.o.v. de prognose.  Dit is met de leverancier van de 
PV- installatie besproken. De reden ervan is dat de leverancier met een eenvoudige 



software programma de te verwachte opbrengst heeft berekend. Met dit programma 
wordt geen of onvoldoende rekening gehouden met de (aanwezige) schaduwwerking 
op de panelen. De Ontmoetingskerk heeft echter wel degelijk last van schaduw van 
luchtventilatoren op het dak, het wooncomplex aan de oostzijde en hoge bomen aan 
de westzijde van de kerk.  
 
Voor toekomstige projecten zal er op worden toegezien dat met het juiste programma 
de prognose van de opbrengst wordt berekend.Onderzocht is of optimizers zouden 
helpen de opbrengst te verbeteren, dit is met de SMA omvormers echter niet het 
geval. 
 
De installatie bij Pullen is in juli een paar dagen in storing gevallen, dit is gemeld bij 
Stedin. 
De installatie in Papendrecht is het gehele jaar storingsvrij in bedrijf geweest. 
Van de installaties Maria Montessorilaan is door een router defect een periode geen 
data  ontvangen, dit heeft verder geen effect op de opbrengst. 
 
5. Jaarcijfers 2022 van de Coöperatie 
De fiscale winst van € 69.357,- wordt als volgt verwerkt in de administratie: 
Uitkering rendement te verdelen onder de deelnemers: € 94.538,- 
Winst coöperatie toe te kennen aan kapitaal  coöperatie: €      164,- 
Vennootschapsbelasting:      € 10.403,- 
Toekenning afschrijvingskosten op kapitaal, 

Zon op Dordrecht:      € 15.607,- 
Zon op Papendrecht:     €   8.363,- 
Zon op Pullen:      €   7.993,- 
Zon op Ontmoetingskerk:     €   3.785,- 

 
6. Uitkering rendement uitkering stroom 
De uitkering per deelname wordt per project; 
 
Dak Montessorilaan  280 Wp => € 43,28 per paneel      (was in 2021, € 13,71) 
Dak Jade   280 Wp => € 43,28 per paneel      (was in 2021, € 13,71) 
Dak Burg. Keijzerweg 285 Wp => € 44,06 per paneel     (was in 2021, € 13,41) 
Dak Pullen WDW 32 300Wp => € 46,38 per certificaat  (was in 2021, € 14,11) 
Dak Pullen WDW 34 300Wp => € 46,38 per certificaat  (was in 2021, € 14,11) 
Dak Ontmoetingskerk 300 Wp => € 35.75 per certificaat. 
 
 
7. Ontwikkelingen in de CDE 
Over de fusie met de coöperatie Zon op Zwijndrecht is door CDE nog geen beslissing 
genomen. Het bestuur van de kring ZoaD is geen voorstander van een fusie met de 
kring ZoaD. Door het bestuur CDE wordt overwogen om de installatie van 
Zwijndrecht in een aparte kring onder te brengen. 
 
De voorzitter stelt de vraag aan de vergadering aan te geven of zij de ALV-ZoaD voor 
of liever na de algemene leden vergadering van CDE te houden. De vergadering 
kiest ervoor om de ALV ZoaD voor de algemene leden vergadering van CDE te 
houden. 
 



 
8. CDE Website 
De vernieuwde Website is in 2022 in de ‘lucht’ en bevat veel informatie over de kring  
ZoaD, zie de URL van de CDE website: https://drechtseenergie.nl/  

 
9. Nieuwe daken 
Ton Koedooder presenteert de drone opname die hij heeft gemaakt van de daken 
Dordtse Kil III & Distripark. Doel was om inzicht te krijgen in hoeverre de daken van 
gebouwen op deze locaties reeds voorzien zijn van zonnestroominstallaties en 
daarnaast vast te stellen welk potentieel aan daken nog niet benut is. 
https://drechtseenergie.nl/zoad/nieuws/drone-opnames-dordtse-kill-iii-en-distripark/ 
Het algemene beeld is dat er nog veel daken onbenut zijn om er zonnepanelen op te 
leggen. 
 
Arjan Te Raa heeft contact met medewerkers van de gemeente om te bezien of er in 
de binnenstad daken zijn die in aanmerking komen om zonnepanelen op te leggen. 
Deze daken zullen primair benut worden door de gemeente om haar eigen 
doelstellingen te realiseren.  
 
De gesprekken om zonnepanelen op het dak van het Insula College op het 
Halmaheiraplein te leggen verlopen moeizaam. 
 
10. Ontwikkelingen Sliedrecht. 
De gesprekken met Sliedrecht leek aanvankelijk positief om met de CDE samen te 
werken of met een eigen energiecoöperatie verder te gaan. De contactpersoon gaat 
verder in gesprek met de gemeente. Of ze een eigen cooperatie oprichten is nog 
onduidelijk. 
 
11. Rondvraag. 
Vraag: wie keert de energiebelasting uit. In geval met de ‘Oude” postcoderegeling 
keert het energiebedrijf waar je klant bent deze belasting uit. Bij Budget Energie en 
NLE moet je als klant zelf de belasting terugvragen. 
 
Vraag: Shopt de kring bij meerdere energieleveranciers? 
Antw.: Het shoppen bij meerdere energieleveranciers ging verleden jaar moeizaam. 
In feite hadden de leveranciers niet veel interesse en had het shoppen geen zin. 
Daarbij kwam Greenchoice er goed uit met zijn aanbieding.  
Vraag: In hoeverre lopen we een risico bij banktegoeden van meer dan € 100.000 ? 
Antw.: Er is geprobeerd door de penningmeester om meerdere bankrekeningen te 
openen, maar dat is niet gelukt. 

  
 
 
 


